

STAR - 第三學習階段數學科預設評估課業 (2021年2月16日至19日)

評估標題	學習範疇及題目數量
第三學習階段 (中一-中三) - 坐標簡介 (計算能被分割成常見平面直線圖形或由它們構成的簡單圖形的面積)	學習範疇: 度量、圖形與空間 題目數量: 16
第三學習階段 (中一-中三) - 簡易多項式的運算 (加或減多項式)	學習範疇: 數與代數 題目數量: 18
第三學習階段 (中一-中三) - 集中趨勢的量度 (從一組數據中計算加權平均數)	學習範疇: 數據處理 題目數量: 13

STAR - Mathematics Preset Assessment Papers for KS3 (16 - 19 February 2021)

Task Name	Strand and number of questions
Key Stage 3 (S1 - S3) - Introduction to coordinates (calculate areas of simple figures that can be cut into or formed by common 2-D rectilinear figures)	Dimension/Strand: Measures, Shape and Space No. of questions: 16
Key Stage 3 (S1 - S3) - Manipulations of simple polynomials (add or subtract polynomials)	Dimension/Strand: Number and Algebra No. of questions: 18
Key Stage 3 (S1 - S3) - Measures of central tendency (calculate the weighted mean of a set of data)	Dimension/Strand: Data Handling No. of questions: 13